
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

06.09.2017                                        м.Черкаси                                                 № 14 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 4 

  

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії:                  - Кокодзей В.М. 

Заступник голови комісії  - Футима А.Ф. 

Секретар комісії                 - Далібожак В.М. 

Члени комісії                    -  Волкович В.М., 

 

ВІДСУТНІ:                         - Кулініч В.В. 

 

Запрошені на засідання комісії: 

 Митюк Тетяна Сергіївна  - заступник директора Департаменту фінансів 

облдержадміністрації - начальник управління міжбюджетних розрахунків та 

аналізу бюджету 

 Демиденко Сергій Миколайович - директор Департаменту 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації 

 Чубань Сергій Васильович - начальник управління транспорту, 

дорожнього господарства та оборонно-промислового комплексу 

облдержадміністрації 

 Демиденко Владислав Ігорович - начальник Служби автомобільних доріг 

у Черкаській області   

 Мазур Людмила Олегівна - начальник юридичного відділу виконавчого 

апарату обласної ради 

         В засіданні постійної комісії взяв участь голова обласної ради Вельбівець 

Олександр Іванович. 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 

1. Про внесення змін  до  рішення  обласної  ради  від  23.12.2016 № 

11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік». 

Митюк  

Тетяна Сергіївна   

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації - 

начальник управління міжбюджетних 

розрахунків та аналізу бюджету 

 

2. Про внесення змін до Програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2016 – 

2020 роки. 

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

 

3. Про внесення змін до обласної програми фінансування ремонту 

доріг загального користування державного і місцевого значення, які проходять 

територією Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-

2018 роки. 

Чубань 

Сергій Васильович 

- начальник управління транспорту, 

дорожнього господарства та оборонно-

промислового комплексу 

облдержадміністрації 

 

4. Інформація щодо ходу виконання ремонтних робіт мосту через р. 

Дніпро на км 23+068 автомобільної дороги Р-16 Золотоноша-Черкаси-Сміла-

Умань. 

Демиденко  

Владислав Ігорович 

- начальник Служби автомобільних доріг у 

Черкаській області   

 

5. Про розгляд листа Уманської міської ради щодо перегляду 

мінімальної норми житлової площі, що визначає право особи на поліпшення 

житлових умов. 

Мазур 

Людмила Олегівна 

- начальник юридичного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

 Митюк Т.С., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом рішення   

«Про  внесення  змін   до  рішення  обласної    ради  від  23.12.2016   № 11-2/VII 

«Про обласний бюджет на 2017 рік».  

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 1). 



 

В обговоренні взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., Волкович 

В.М., Футима А. Ф. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №14/1 додається до протоколу (додаток 2). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

 Демиденка С.М., який ознайомив членів постійної комісії з проектом 

рішення «Про внесення змін до Програми регулювання чисельності 

безпритульних тварин гуманними методами у Черкаській області на 2016 – 

2020 роки».   

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 3). 

 

В обговоренні взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., Волкович 

В.М., Футима А. Ф. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №14/2 додається до протоколу (додаток 4). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Чубаня С.В., який ознайомив членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про внесення змін до обласної програми фінансування ремонту доріг 

загального користування державного і місцевого значення, які проходять 

територією Черкаської області, та розвитку дорожньої інфраструктури на 2016-

2018 роки».   

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються до протоколу 

(додаток 5). 

 

В обговоренні взяли участь: Кокодзей В.М., Далібожак В.М., Волкович 

В.М., Футима А. Ф. 

 



Кокодзей В.М. вніс пропозицію підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам обласної ради при розгляді питання підтримати проект рішення 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №14/3 додається до протоколу (додаток 6). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Демиденка В.І., який поінформував членів постійної комісії щодо ходу 

виконання ремонтних робіт мосту через р. Дніпро на км 23+068 автомобільної 

дороги Н-16 Золотоноша-Черкаси-Сміла-Умань. Владислав Ігоревич зазначив, 

що Службою автомобільних доріг у Черкаській області було проведено 

тендерну процедуру закупівлі послуг з поточного середнього ремонту моста 

через р. Дніпро за державні кошти де  переможцем стало підприємство ТОВ 

«ШБ «АЛЬТКОМ» Згідно наданого вказаним підприємством графіка, всі 

роботи по ремонту моста заплановано закінчити в листопаді поточного року. 

 Проблемними  питаннями залишаються: відставання темпів надання 

послуг ТОВ «ШБ «АЛЬТКОМ» від погодженого графіку надання послуг згідно 

Договору;  надходження деформаційних швів  «Maurer D80» та «Maurer D160», 

а також  виготовлення оцинкованого бар’єрного та перильного огородження. 

 Орієнтовний обсяг виконаних робіт станом на 04.09.2017 складає близько 

11,6 млн. грн. 

 

Текст інформації додається до протоколу (додаток 6). 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Кокодзей В.М., Далібожак 

В.М., Волкович В.М., Футима А. Ф. 

 

Кокодзей В.М. вніс пропозицію інформацію начальника Служби 

автомобільних доріг у Черкаській області  взяти до відома. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок №14/4 додається до протоколу (додаток 7). 

 

  «За» – 4,    «Проти» – 0,   «Утрималися» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Мазур Л.О., яка повідомила що до обласної ради надійшов лист від 

Уманської міської ради  щодо перегляду мінімальної норми житлової площі, що 

визначає право особи на поліпшення житлових умов для учасників 

антитерористичної операції, членів сімей загиблих учасників АТО. 

Доповідач зазначила, що чинним законодавством визначено два види 

поняття – норма жилої площі, яка дає право на взяття на облік потребуючих 

поліпшення житлових умов, та норма жилої площі на одну особу, розмір якого 



не має бути перевищено при надані житла. Для взяття на квартирний облік 

особи встановлено норму у розмірі 7 кв.м., а для надання житла – 13, 65 кв.м. 

Розгляд звернення головою обласної ради було доручено Департаменту 

соціального захисту населення та Департаменту містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства. За наданою означеними 

органами інформацією, збільшення норми житла для взяття на квартирний 

облік лише для АТОвців є недоцільним, оскільки по-перше, це створить 

соціальну напругу серед інших категорій населення, які мають право на 

першочергове забезпечення житлом, по-друге, спричинить ріст  (кількість осіб), 

бажаючих бути включеним до переліку осіб, потребуючих, поліпшення 

житлових умов. 

Лист додається до протоколу (додаток 7). 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Кокодзей В.М., Далібожак 

В.М., Волкович В.М., Футима А. Ф. 

 

Кокодзей В.М. запропонував інформацію начальника  юридичного  

відділу  виконавчого  апарату Мазур Людмили Олегівни взяти до відома. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Інформацію  начальника  юридичного  відділу  виконавчого  апарату   

Мазур Л.О. щодо розгляду листа Уманської міської ради стосовно перегляду 

рівня жилої площі, поліпшення житлових умов громадян взяти до відома. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 
 

«За» - 4; «Проти» - 0; «Утрималося» - 0; «Не голосувало» - 0 

 

 

 

 

 

Голова комісії         В.М. Кокодзей 

 

 

 

Секретар комісії         В.М. Далібожак 


